
Afdelingsbestyrelsesmøde i Skoleparken 1

Beslutningsreferat af møde d. 05-01-2022 kl. 17:30 i

Selskabslokalet, Halbjørnsvej 2
Fremmødte: Lars Ulrik Hansen, Lisbet Engholm Holst, Marianne Lund, Monica Larsen, Palle

Juul Nielsen, Peter Weng, Martin Alexandersen Autzen

Fraværende: 

Referent: Lars Ulrik Hansen

 

 

Dagsorden Referat
- Lukket punkt

- Lukket punkt

Godkendelse af
referat

Referater er udsendt med dagsorden og godkendt.

Beboerfremmøde Lars Ulrik har opsat seddel på døren til afdelingsbestyrelseslokalet om
at beboerfremmøde er rykket til selskabslokalet.

Ingen fremmødte!

Nyt fra
Ejendomsmesteren

Martin orienterer:

Vand og skimmel – Intet nyt.

Det grønne – Intet nyt

Selskabslokale – Renovering venter til foråret 2022. Opstart møde med
HK Byg i denne uge.

Indflytninger og genhusninger siden sidst - 4 nye permanente,
genhusninger kører ok.

Plæneklippere - status på indkøb? Indkøbes inden foråret.

Covid-19 - Nedlukning af selskabslokalet.

Martin er igang med årshjul!

Regnskab Martin orienterede.

Det ser stadig fint ud.



Udvalg Redaktionsudvalg:
Peter og Lisbet
Næste Parknyt: Deadline for forårsudgaven er onsdag den 2.
februar med omdeling i uge 6, 2022.
Næste redaktionsmøde er onsdag den 2. februar efter
afdelingsbestyrelsesmødet.

Hjemmeside:
Peter og Lisbet
Intet nyt

Facebook:
Administrator Lisbet.
Det går godt i øjeblikket.

Fritidsudvalg:
Palle og Monica
Afventer Covid-19 situationen.

Selskabslokaleudvalg:
Marianne
Intet nyt

Vaskeriudvalg:
Monica
Intet nyt

Flagudvalg:
Lars Ulrik
Kalender for flagdage i 2022 er lagt på hjemmesiden.

Fondsudvalg:
Palle
Intet nyt

Legepladsudvalg:
Palle og Marianne
Intet nyt

Fest 2023 udvalg:
Fritidsudvalget
Intet nyt.

Orientering fra
Kredsudvalg

Palle og Peter orienterer:
Intet nyt.

Renovering - Åbent
punkt

Lars Ulrik orienterede:

Der er afholdt byggeudvalgsmøde d.d.

- Lukket punkt

- Lukket punkt



Husorden Kommune er forespurgt om hegn og overdækninger - svar afventes
stadig!

Inspektør har rykket for svar og bedes fortsætte med rykke for dette.

El-bil - ladestandere Tilsagn om tilskud er modtaget.

Projekt som kan forelægges på beboermøde i maj 2022 skal
udarbejdes.

Inspektør bedes igangsætte, så projekt kan forelægges ved
beboermøde i maj

Inspektørens kommentarer
Jeg undersøge lidt om muligheder og vender tilbage.

Støj fra S-banen Lars Ulrik orienterede:
Udbedring af årsag til gener er sat til henholdsvis april-maj og august
2022, oplyser BaneDanmark.

- Lukket punkt

Næste møde Onsdag den 2. februar 2022 kl. 17:30 - I selskabslokalet. Med mindre
der lempes på Covid-19 foranstaltninger.

- Lukket punkt

Eventuelt Intet til referat

- Lukket punkt


